
Zápis z jednání členské schůze Vodárenského sdružení obcí Halže konané 

dne 29.listopadu 2018 na obecním úřadu v Halži. 

   

Účast:  F.Čurka (Halže), Ing.P.Nutil, (Planá) , Ing.P.Myslivec (Bor), Mgr.J.Valíčková (Staré 
Sedliště), C.Hirš ( Chodová Planá), M.Zajíc (Chodský Újezd), J.Horáček (Tachov),  

   

Omluveni:  Obec Ctiboř (zmocnění F.Čurka)  

                   Městys Stráž (zmocnění P.Myslivec) 

Nepřítomni: Zástupci obcí Částkov, Lom, Tisová, Studánka, Zadní Chodov 

Hosté:    

Ing.J.Hora – předseda VSOZČ Karlovy Vary   

   

Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda F.Čurka. Na úvod představil přítomné 
zástupce obcí. Dále předložil návrh programu s doporučením vzájemné výměny bodů 3) a 4).  

Navržený upravený program jednání členské schůze byl jednomyslně schválen.      

Program:    

1) Zahájení, schválení programu  

2) Stručná informace o historii VSO Halže  

3) Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO   

4) Kontrola usnesení, zpráva o činnosti předsedy   

5) Volba předsedy a místopředsedy VSO   

6) Volba členů kontrolní skupiny VSO 

7) Projednání návrhu rozpočtu VSO na rok 2019 

8) Projednání návrhu střednědobého výhledu rozpočtu VSO do r. 2022  

9) Různé    

   

2) Stručná informace o historii VSO 

Předseda sdružení stručně informoval o vzniku , cílech a postupném vývoji sdružení. 

 
3) Informace o stavu a plánech rozvoje majetku VSO 

Informaci podal předseda a doplnil předseda VSOZČ Ing.J.Hora.  

- Ultrafiltrace na ÚV Svobodka, rozšíření SV TPB 



4) Kontrola usnesení ČS ze dne 22.6.2018, zpráva o činnosti předsedy 

Usnesení č.235b) – struktura příspěvku na činnost od VSOZČ a Vodakva – realizováno 

Usnesení č.235c) – RO č.1/2018, dar Hospici Sv.Jiří                                  - realizováno 

Usnesení č.237c) – poptání auditorskách služeb u Ing.Náhlovské              - realizováno, 
schváleno v korespondenčním hlasování 

Usnesení č.239   - změna stanov                                                                  - realizováno 

 

Informace o činnosti předsedy: 

- Jednání s Ing.Náhlovsou, korespondenční hlasování 
- Ukončení smlouvy o auditorských službách se spol.ADU.CZ 
- Předaudit 
- Registrace změny stanov 
- Příprava rozpočtu a střednědobého výhledu 
- Poskytnutí daru Hospici Sv.Jiří Tachov 
- Povodí – přístup k hrázi přehrady přes areál ČS 
- Jednání s obcí Ctiboř – odprodej pozemků pod VDJ Ctiboř  

 

Usnesení číslo 240: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o kontrole usnesení a o 
činnosti předsedy VSO. 

Hlasování:  Pro   9     , Proti  0   , Zdržel se  0 

Usnesení číslo 241: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže potvrzuje výsledek korespondenčního 
hlasování o schválení Smlouvy o provedení přezkumu hospodaření VSO Halže za rok 2018 
s Ing. Jitkou Náhlovskou PhD. 

Hlasování:  Pro    9    , Proti  0    , Zdržel se  0 

 

5) Volba předsedy a místopředsedy VSO 

Návrhy na předsedu: P.Myslivec navrhuje Františka Čurku. Jiný návrh podán nebyl. 

Usnesení číslo 242: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže volí Františka Čurku do funkce předsedy 
VSO Halže.  

Hlasování:  Pro    9    , Proti  0   , Zdržel se   0 

 

Návrhy na místopředsedu: C.Hirš navrhuje Josefa Horáčka. Jiný návrh podán nebyl. 



Usnesení číslo 243: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže volí Josefa Horáčka do funkce 
místopředsedy VSO Halže. 

Hlasování:  Pro   9     , Proti  0   , Zdržel se   0 

 

6) Volba členů kontrolní skupiny VSO 

Návrhy na členy: F.Čurka navrhuje stávající členy Petra Myslivce a Ctirada Hirše. P.Myslivec 
doplňuje návrh o Jitku Valíčkovou. Jiné návrhy podány nebyly. 

Usnesení číslo 244: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže volí Ctirada Hirše, Petra Myslivce a Jitku 
Valíčkovou za členy kontrolní skupiny VSO Halže. 

Hlasování:  Pro  9      , Proti  0   , Zdržel se   0 

 

7) Projednání návrhu rozpočtu VSO na rok 2019 

Komentář k návrhu rozpočtu a doporučené změny přednesl F.Čurka. Navrhuje ve výdajích: 
snížení nákup materiálu o 400,- Kč, navýšení nákupu pozemků o 33400,- Kč a snížení 
nespecifikované rezervy o 33000,- Kč. Současně doporučuje schválit návrh kupní smlouvy 
s obcí Ctiboř na nákup pozemků pod stavbou VDJ Ctiboř 3. komora. 

Diskuse: Nebyly podány jiné podstatné návrhy. 

Usnesení číslo 245: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje kupní smlouvu na nákup 
pozemku p.p.č.2704/2 o výměře 670 m2 a st.p.č.266 o výměře 11 m2, vše v k.ú.Ctiboř u 
Tachova, za cenu 33400,- Kč. 

Hlasování:  Pro    9    , Proti  0   , Zdržel se   0 

 

Usnesení číslo 246: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje rozpočet VSO Halže na rok 
2019 jako vyrovnaný ve výši 249 000,- Kč. 

Hlasování:  Pro   9     , Proti  0   , Zdržel se   0 

 

8) Projednání návrhu střednědobého výhledu rozpočtu VSO do r.2022 

Úvod k bodu přednesl F.Čurka. Ve výhledu se nepředpokládají významné změny oproti 
obvyklé výši příjmů nebo výdajů. 



Diskuse: P.Nutil – Rozpočet na rok 2019 byl schválen jako vyrovnaný, což není zohledněno 
v návrhu střednědobého výhledu. 

Reakce: Byla provedena aktualizace údajů. 

 

Usnesení číslo 247: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje střednědobý výhled rozpočtu 
VSO do r.2022. 

Hlasování:  Pro   9     , Proti  0   , Zdržel se   0 

 

9) Různé 

Do bodu různé nebyly podány žádné návrhy. 

 

 

Zapsal: Čurka 

 

 

                                                                              František Čurka 

                                                                                Předseda VSO 

 

 

 


